
آرمان ملی- حسین ردکا : شروع بازی های آسیایی هانگژو 
با درخشش دختران کشورمان همراه شد. در این روزها شاهد 
کسب مدال های گوناگون توسط دختران ورزشکار ایران هستیم. 

  رویینگ دونفره
اولین مدال آوران ایران در بازی های آسیایی هانگژو در مورد 
این موفقیت و کسب مدال نقره خود صحبت کردند. مهسا جاور 
بعد از کسب مدال نقره بازی های آسیایی در رویینگ دونفره 
سنگین وزن زنان، اظهار کرد: خیلی خوشحالیم که اولین 
مدال را کسب کردیم. ان شاءا... بقیه نتایج کاروان با مدال های 
خوشرنگ تر و البته پرمدال تر باشد و از دعاها و انرژی مردم خوب 
ایران تشکر می کنم. وی افزود: واقعا رقابت سختی را به خصوص 
با کشور میزبان داشتیم که تمام قهرمانان جهان و المپیکی 
خودشان را سر خط آورده بودند. همه تلاشمان را کردیم. 
روزهای سختی را پشت سر گذاشتیم و چند ماه در اردو بودیم. 
آقای فرزام و آقای رضایی به عنوان مربی زحمات زیادی کشیدند. 
همچنین از فدراسیون تشکر می کنم که ما را به اعزام های برون 
مرزی فرستاد تا بتوانیم حداقل در پیست های استاندارد تمرین 
کنیم. خیلی خوشحالیم که توانستیم ذره ای از زحمات آن ها را 
جبران کنیم. ان شاءا... با همین فرمان با کسب سهمیه المپیک 
پیش می رویم. جاور همچنین در خصوص دوری طولانی مدت 
از فرزندش، عنوان کرد: من خیلی وقت است که از او دور هستم 
و به خاطر این مسابقات خیلی از دخترم جدا ماندم. در اردوی 
روسیه که بیش از یک ماه از خانه دور بودم، خیلی سخت گذشت 
و خوشحالم که دست پر برمی گردم. همچنین زینب نوروزی پس 
از کسب مدال نقره بازی های آسیایی در رویینگ سنگین وزن 
زنان، گفت: این مدال را به همه مردم عزیز ایران تقدیم می کنم 
که با دعا و انرژی مثبتی که برای ما فرستادند، توانستیم این مدال 
نقره را کسب کنیم. برای کاروان ورزشی ایران آرزوی موفقیت 
می کنم تا بقیه ورزشکاران هم بتوانند بهترین نتایج را کسب 
کنند. وی در خصوص اینکه توانسته اولین مدال کاروان ایران 
را با مهسا جاور کسب کند، بیان کرد: این اولین بار است که در 
رویینگ اتفاق افتاده که ما توانستیم اولین مدال کاروان ایران را 

کسب کنیم و حس خیلی خوبی بابت این اتفاق داریم. 
پومسه 

مرجان سلحشوری، نماینده تکواندوی ایران در بازی های 
آسیایی در مرحله نیمه نهایی پومسه مقابل یوییکو نیوا از ژاپن 
شکست خورد و به همراه نماینده چین تایپه به صورت مشترک 
به مدال برنز رسید. پیش از این سلحشوری در دومین رقابت خود 
در بخش پومسه مقابل هدیه عبدالکریم از مالزی پیروز شد و به 
نیمه نهایی رفت. او در مرحله یک شانزدهم حذفی نیز با امتیاز 
۷. ۷۲۰ مقابل هو دوی تران از ویتنام پیروز شد و به مرحله یک 
هشتم نهایی راه یافته بود. سلحشوری در بازی های آسیایی 
جاکارتا نیز نایب قهرمان شده بود. مرجان سلحشوری پس از 
کسب مدال برنز نوزدهمین دوره بازی های آسیایی هانگژو در 
رشته پومسه، اظهار کرد: مسابقه خیلی سختی مقابل نماینده 
ژاپن داشتم. کشور مالزی هم رقیب سرسختی بود که مربی 

کره ای داشت در این بازی هم در اجرای دوم امتیازهای مساوی 
گرفتیم ولی موفق شدم در این بازی مدال برنز خودم را قطعی 
کنم. وی افزود: من قبل از اینکه این بازی ها به دلیل شرایط 
کرونا به تعویق بیافتد خودم را برای شرکت در این رویداد آماده 
می کردم، چراکه دوست داشتم مدال این بازی ها را داشته باشم. 
دوست داشتم رنگ مدالم بهتر می شد ولی خوشحالم که دست 
پر از مسابقات بر می گردم و باید بدانیم که بازی های آسیایی 

رویداد بسیار بزرگی است. 
  تکواندو 

در وزن 49 - کیلوگرم بانوان، مبینا نعمت زاده پس از استراحت 
در دور نخست، در دو راند متوالی و با نتایج 9 بر 5 و 14 بر ۲ از 
سد ورونیکا گارسس از فیلیپین عبور کرد. نعمت زاده در مرحله 
یک چهارم نهایی به مصاف باتاکوز کاپانووا از قرقیزستان رفت و 
با نتیجه ۲ بر صفر و با نتایج 13 بر 4 و ۲۰ بر 8 به برتری رسید 
و ضمن صعود به دیدار نیمه نهایی، مدال برنز خود را قطعی کرد. 
نعمت زاده در دیدار نیمه نهایی به مصاف ژینگ گو از چین رفت و 
در دو راند متوالی با نتایج 14 بر 1۰ و ۲5 بر 8 مغلوب حریف چینی 

شد و به مدال برنز رسید. 
رویینگ چهار نفره

در رویینگ چهار نفره بانوان، تیم ایران با ترکیب فاطمه مجلل، 
نازنین ملایی، مهسا جاور و زینب نوروزی با زمان 6:51.8۲ دقیقه 
به مقام دوم رسید و پس از تیم چین، صاحب مدال نقره شد. 
نازنین ملایی پس از کسب مدال نقره ماده رویینگ سنگین وزن 
چهار نفره زنان در بازی های آسیایی هانگژو، اظهار کرد: رویینگ 
چهارنفره ما رقابت سنگینی با کشور چین داشت و نمایندگان 
چین افرادی اند که در مسابقات و کاپ های جهانی مدال طلا 
کسب می کنند و رقابت با آنها خیلی سخت است چون در سطح 

جهانی اند. او ادامه داد: اینکه توانستیم با چینی ها تا پایان مسیر 
رقابت کنیم و در فاصله نزدیکی موفق به کسب مدال نقره شویم 
خوشحال کننده است و خوشحالیم که به مدال نقره دست یافتیم. 

  دوچرخه سواری
فرانک پرتوآذر بانوی ملی پوش دوچرخه سواری ایران 
در بخش کوهستان با حریفانش رقابت کرد. او در این 
 رقابت که به مسافت ۲۰.56۰ کیلومتر برگزار شد، با زمان

1:4۲:44 ساعت به مقام سوم دست یافت و صاحب مدال 
ارزشمند برنز شد. این اولین مدال دوچرخه سواری بانوان ایران 
در تاریخ بازی های آسیایی است که توسط پرتوآذر به دست آمد. 
در پایان این مسابقه دو رکابزن از کشور چین به مدال های طلا و 
نقره رسیدند. فرانک پرتوآذر، دختر رکابزن ایران، پس از کسب 
مدال برنز دوچرخه سواری کوهستان در بازی های آسیایی 
هانگژو گفت: برای رسیدن به این مدال پنج سال زحمت کشیده 
و تلاش کرده بودم. یکی از مهم ترین اهداف زندگی ورزشی من 
کسب مدال بازی های آسیایی بود و برای رسیدن به آن زحمت 
فراوانی کشیدم.  او افزود: البته با آمادگی صد درصد مسابقه 
ندادم و همین کارم را دشوارتر کرد. هم آسیب دیدگی دست 
داشتم که در یک رقابت خارجی اتفاق افتاد و هم چند روز پیش 
دچار کسالت شدم که من را از آمادگی صد درصدی دور کرد و 
در روند آماده سازی ام تاثیرگذار بود و نتوانستم صد درصد خودم 
را امروز ارائه بدهم. پرتوآذر درباره کسب مدال تاریخی اش گفت: 
با آنالیزی که با مربی ام از مسیر داشتم، کاملا با برنامه رکاب زدم 
و موفق شدم با وجود مشکلات بهترین نمایشم را در این مسیر 
دشوار و این هوای گرم داشته باشم. می دانستم که باید انرژی ام 
را تقسیم کنم تا بتوانم با حریفان رقابت کنم. قطعا اگر شرایطم 

بهتر بود، می توانستم مدال بهتری هم بگیرم. 
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گفت وگو

درخشش در روزهای نخستین بازی های آسیایی 

مهــــر؛ ماه دختران ایران 

  کوتاه 
ایسنا: بازیکن مدنظر استقلال مذاکرات خود را با این تیم آغاز 
کرده و برای پیوستن به استقلال به این تیم تخفیف داده است. 
جلال الدین ماشاریپوف بازیکن مدنظر استقلال مذاکرات خود را با 
این تیم اغاز کرده است. ماشاریپوف ابتدا درخواست مبلغ 1 میلیون 
دلار را از استقلال کرده بود که با مخالفت مسئولان این باشگاه 
مواجه شد که در نهایت این بازیکن قبول کرد با رقم 55۰ هزار 
دلار با آبی پوشان قرارداد منعقد کند. البته استقلالی ها از کاپیتان 
تیم ملی ازبکستان درخواست کرد باز هم به این تیم تخفیف بدهد. 
قرار است تکلیف این بازیکن با استقلال تا روز سه شنبه مشخص 
شود. ماشاریپوف تا قبل از این بازیکن النصر عربستان بود که با 
شروع خانه تکانی در این تیم و جذب بازیکنان بزرگ، او از النصر 

جدا شد و اکنون در رادار استقلال قرار دارد. 
 فارس: تیم ملی فوتبال کشورمان قرار است از ۲1 تا ۲4 مهر در 
تورنمنت بین المللی اردن شرکت کند. طبق برنامه ریزی کادرفنی، 
مرحله جدید اردوی تیم ملی برای شرکت در این مسابقات از 15 
مهر در تهران آغاز خواهد شد و شاگردان امیر قلعه نویی 19 مهر 
راهی امان می شوند. ایران در صورت برتری در بازی با اردن که 
بیست و یکم برگزار خواهد شد، ۲4 مهر در فینال به مصاف برنده 
دیدار عراق و قطر خواهد رفت. در صورت شکست نیز باید در بازی 
رده بندی مقابل بازنده آن مسابقه قرار بگیرد. در صورتی که قطر 
و ایران در فینال یا رده بندی با هم روبه رو شوند، تقابل کارلوس 

کی روش با شاگردان سابقش جذاب خواهد بود. 

بیــن المــلل 
 سرمربی ایتالیایی رئال مادرید مسئولیت شکست 
در دربی شهر مادرید را به عهده گرفت و از عملکرد ضعیف 
خط دفاعی تیمش انتقاد کرد. به گزارش مارکا، رئال مادرید 
نخستین شکستش را در فصل جاری رقابت های لالیگا تجربه 
کرد. رئال در حساس ترین بازی هفته ششم لالیگا به مصاف 
اتلتیکومادرید رفت که این بازی در نهایت با پیروزی سه بر یک 
شاگردان سیمئونه به پایان رسید. کارلو آنچلوتی در نشست 
خبری بعد از بازی گفت: متاسفانه مثل بازی های قبلی خوب 
آغاز نکردیم و عقب افتادیم. اتلتیکومادرید پس از آنکه گل 
زودهنگامی را به ثمر رساند نمایش بهتری از خود نشان داد. 
می خواستیم نبض بازی را در میانه میدان به دست بگیریم. در 
دفاع متزلزل بودیم. تیم در نیمه نخست توازن و نظم لازم را 
نداشت. او ادامه داد: در سه گلی که دریافت کردیم خط دفاعی 
عملکرد خوبی را نشان نداد. فضا در قلب خط دفاعی وجود 
داشت و نتوانستیم توازن و استحکام لازم را داشته باشیم. 
سرمربی رئال مادرید درباره بازی دادن به کروس و مودریچ در 
ترکیب اصلی گفت: می خواستم که کنترل میانه میدان را در 
اختیار داشته باشیم. شوامنی در بازی قبلی حضوری فعال و 
در این بازی نیاز به استراحت داشت. آنچلوتی در پایان گفت: 
متاسفانه در این بازی حساس شکست خوردیم. می توانستیم 
بهتر از این ظاهر شویم. طبیعتا با این نتیجه می توان گفت که 
تیم عملکرد خوبی نداشته است. کمترین چیزی که می توانم 
انجام دهم این است که مسئولیت شکست را بر عهده بگیرم. 

این شکست می تواند فرصت 
خوبی برای ما باشد.  

هانگژو 2023 
 تیم ملی تنیس روی میز ایران نتوانست 
شگفتی سازی خود را تکمیل کند و از صعود به 
فینال بازی های آسیایی هانگژو بازماند تا به مدال 
برنز این رقابت ها دست پیدا کند. در دومین روز از 
بازی های آسیایی هانگژو، تیم ملی تنیس روی میز 
ایران در مرحله نیمه نهایی برابر کره جنوبی قرار 
گرفت و نتیجه را واگذار کرد.    تیم ایران با ترکیب 
نوشاد و نیما عالمیان و امیرحسین هدایی بازی کرد 
و با نتیجه سه بر صفر شکست خورد. کره جنوبی 
تیم چهارم رنکینگ جهان است و بازیکنان این تیم 
مدال نقره و برنز دونفره و تیمی قهرمانی جهان را 
در کارنامه دارند. تیم ایران روز گذشته با شکست 
تیم ژاپن دارنده مدال برنز المپیک، شگفتی ساز 
بازی ها شد و در بازی امروز هم شرایط سختی را 
برای رقیب مطرحش رقم زد. به این ترتیب تیم 
ایران پس از 65 سال توانست مدال برنز مشترک 

تیمی بازی های آسیایی را بگیرد.
 ملی پوش شمشیربازی ایران از صعود به 
فینال بازی های آسیایی هانگژو بازماند و به مدال 
برنز رسید.  در دومین روز از بازی های آسیایی 
هانگژو، مرحله نیمه نهایی شمشیربازی سابر 
مردان برگزار شد و نماینده ایران از رسیدن به 
فینال بازماند و مدال برنز مشترک گرفت. محمد 
رهبری در دیدار نیمه نهایی برابر اوه سان گوک 
از کره جنوبی با نتیجه 15 بر 11 شکست خورد. 
اوه سان گوک مدال طلای تیمی المپیک و پنج 
مدال طلای تیمی و انفرادی جهان را در کارنامه 
دارد و حریف سرسختی برای رهبری بود.  علی 
پاکدامن دیگر نماینده ایران در اولین بازی خود 
در جدول حذفی مقابل چین شکست خورد و 

ناباورانه حذف شد.
 تکواندوکار ایران با شکست در فینال 
بازی های آسیایی به مدال نقره رسید. مهدی 
حاج موسایی تکواندوکار وزن منهای 58 کیلوگرم 
ایران در فینال بازی های آسیایی هانگژو به مصاف 
جون جانگ از کره جنوبی رفت و شکست خورد.   
حاج موسایی در دو راند با امتیازات 5 بر 4 و 4 بر 4 )به 
دلیل تعداد ضربات بیشتر کره ای( نتیجه را واگذار 
کرد و مدال نقره کسب کرد.  تکواندوکار ایران پیش 
از این مقابل ورزشکارانی از بنگلادش، ازبکستان، 

قرقیزستان و چین به پیروزی رسیده بود.
 در نخستین روز از رقابت های بسکتبال 
3X3 بازی های آسیایی ۲۰۲۲ هانگژو، ظهر 
امروز )دوشنبه( 3 مهر 14۰۲ تیم ملی ایران در 
دیدار مقابل کره جنوبی با نتیجه ۲1 - 1۲ شکست 
خورد. احسان دلیرزهان، محمدمهدی رحیمی، 
علیرضا شریفی و امیرحسین یازرلو ترکیب تیم 
ملی بسکتبال سه نفره ایران در بازی های آسیایی 

۲۰۲۲ هانگژو را تشکیل داده اند. 

خارج ازمستطیل سبز

 اختلاف نکونام و خطیر به راحتی
 حل نمی شود 

در خصوص تقابل پرسپولیس و النصر به قدر کافی صحبت 
شده است و هرچقدر هم بخواهیم صحبت کنیم انتهایش به این 
می رسیم که این اتفاقات چیزی جز آبروریزی بزرگ در سطح 
بین المللی برای فوتبال ایران نبود. هم بی برنامگی موجود در ورود 
تیم النصر به ایران و هم اتفاقات در جریان بازی و کیفیت بد چمن 
ورزشگاه آزادی منجر به آبروریزی شد. به هر حال هرچه بود 
گذشت و امیدوارم مسئولان درس عبرتی گرفته باشند برای موارد 
مشابه آینده تا دیگر درگیر چنین مسائلی نشویم. در آن چمن و با 
آن کیفیت واقعاً نمی شود انتظار فوتبال اصولی داشت ولی همین 
شرایط برای تیم حریف هم بود و آنها بهتر بازی را مدیریت کردند. 
مصدومیت ترابی و امیری و اخراج سرلک هم که بی ارتباط به 
وضعیت چمن ورزشگاه نبود هم به پرسپولیس ضربه زد و نتیجه 
این شد که پرسپولیس بازی را واگذار کرد. پرسپولیس تا پیش 
از اخراج سرلک توانسته بود حریف را کنترل کند ولی بعد از 1۰ 
نفره شدن کار از دستش خارج شد. در مورد وضعیت این روزهای 
استقلال باید بگویم ظاهراً اختلاف میان خطیر و نکونام به این 
راحتی ها حل شدنی نیست و هرچه زمان جلو می رود این شکاف 
عمیق تر هم می شود. بهتر بود این مسائل درون خانواده استقلال 
حل و فصل شود و چند پیشکسوت وارد عمل شده تا این قائله را 
ختم کنند ولی وقتی اینطور نمی شود به نظرم آقای هاشمی به 
عنوان وزیر ورزش باید ورود کنند، چراکه ایشان مسئول و متولی 
باشگاه استقلال هستند و نباید به مشکلاتش بی تفاوت باشند. اگر 
این روند ادامه داشته باشد وضعیت استقلال از اینکه هست هم 
وخیم تر خواهد شد. حیف است این تیم با داشتن آرامش و تقویت و 
جذب چند بازیکن در تیم فصل می تواند نتیجه بگیرد. چند بازیکن 
در اعتراض به مشکلات باشگاه استوری گذاشتند و این مسائل 
تجربه نشان داده به سمت و سوی خوبی نمی رود. باشگاهی مثل 
استقلال نباید مشکلات مالی داشته باشد و در این خصوص هم یک 
شخص خاص را نمی توان مقصر دانست و سلسله اشتباهاتی بوده 
که استقلال را به اینجا رسانده است. به پیشکوستان استقلال هم 
توصیه می کنم در آتش اختلاف میان مدیرعامل و سرمربی باشگاه 
ندمند و سعی داشته باشند کاری کنند که این مشکل برطرف شود 

و با گرفتن طرف یکی از این دو نفر مشکلات بیشتر خواهد شد. 

حسن خان محمدی بازیکن سال های نه 
چندان دور پرسپولیس و کارشناس این روزهای 
فوتبال در خصوص وضعیت شاگردان گل 

محمدی صحبت کرد.
 نظر شما  درباره شکست تیم فوتبال 

پرسپولیس مقابل النصر چیست؟
 پرسپولیس مقابل النصر از پیش باخته بود و بد 
بازی کرد. تیم النصر پرمهره و باتجربه بود و واقعا 
بازی سختی برای پرسپولیس بود. از طوی دیگر 
از مدیریت تا عوامل اجرایی باشگاه پرسپولیس 
نتوانستند مسائل حاشیه ای را برطرف کنند و با 
اینکه همه می دانند پرسپولیس در گروه بسیار 
سختی قرار گرفته، اما مدیریت باشگاه اصلاً برای 

رقابت  در این گروه سخت خوب عمل نکرد.
   رفتار بازیکنان پرسپولیس مقابل  

رونالدو در حین بازی،  چگونه بود؟
 حسین کنعانی زادگان، مدافع پرسپولیس بعد 
از خطا، یک دقیقه داشت به رونالدو درباره خطای 
صورت گرفته توضیح می داد و از او عذرخواهی 
می کرد. یک بازیکن دیگر هم دنبال پیراهن 
رونالدو بود و در واقع هیچ کدام از بازیکنان از 
لحاظ ذهنی آماده رویارویی با النصر نبودند.  
رونالدو بازیکن بزرگی است، اما او پیش از این هم 
به عنوان بازیکن مقابل تیم ملی ایران قرار گرفته 
بود و باید مدیریت باشگاه می دانست که در لحظه 
ورود و مسابقه چطور با او رفتار می کرد. باید شان 
و شخصیت باشگاه پرسپولیس حفظ می شد، اما 
حواشی به وجود آمده شخصیت پرسپولیس را زیر 
سوال برد. در ادامه نیز حواشی مانند اخراج سرلک 

روی توان بازیکنان تاثیر منفی گذاشت.
   در خصوص وقفه طولانی مدت در 

مسابقات لیگ برتر، چه نظری دارید؟
 برگزاری لیگ برتر برنامه ریزی آن چنان قوی 
ندارد و تعطیلات طولانی در هفته های ابتدایی 
لیگ روی هفته های بعد هم تاثیرات منفی خواهد 
گذاشت. وقفه ها زیاد و طولانی مدت به طور 
حتم باعث آسیب دیدگی بازیکنان خواهد شد. 
تعطیلات مسابقات به خاطر تیم ملی و تیم امید 
است، اما تیم های ملی نیز نتیجه قابل قبول کسب 
نمی کنند و هیچ دستاوردی ندارند، زیرا همچنان 
برنامه ریزی لیگ مان مشکل دارد و این نسئله 
روی تیم ملی هم تاثیر منفی می گذارد.  قوانینی 
که 1۰ سال پیش داشتیم را دوباره در فوتبال 
ایران اجرا می کنند. چند بازیکن از یک تیم را به 
بازی های آسیایی می فرستند تا بازی های چند 
تیم به تعویق بیافتد. جالب اینجاست که هر سال، 
چند بار تصمیمات غلط را دوباره اتخاذ می کنند. 
باید قوانین اصلاح شود تا فوتبال ایران به سمت 

نابودی نرود.

مهدی پاشازاده 
کارشناس فوتبال 

خان محمدی: 
اخراج سرلک روی 
توان بازیکنان تاثیر 

منفی گذاشت

مرکزی  مدافعان  درخشش 
تراکتور در این هفته و حضور یک 
مدافع دیگر روی نیمکت، شرایط 
را به سود خمس تغییر داده است. 
البته تراکتور روی نیمکت دیگر 
بازیکنان سرشناس و شناخته 
شده دارد که ذخیره خوبی برای 
تیم تراکتور محسوب می شوند 
و خمس می تواند تا پایان فصل 
شرایط را برای تیمش با ثبات 

نگه دارد. 

یحیی گل محمدی سرمربی 
پرسپولیس روحیه خود را 
حفظ کرده و تلاش می کند 
دوباره تیمش را از موقعیت 
یک تیم بازنده به پیروز تبدیل 
کند؛ نظیر اتفاقی که در پایان 
فصل بیست و یکم رقم خورد 
و یحیی پرسپولیسِ نایب 
قهرمان را بر بام فوتبال ایران 
در لیگ برتر و جام حذفی 

بعدی نشاند. 

وارن امری، پدیده نوجوان 
پاری سن ژرمن، نشان داد 
که توانایی رهبری این تیم 
را دارد. وارن امری که در 
چند هفته اخیر بسیار مورد 
توجه رسانه ها قرار گرفته 
هم در این دیدار از ابتدا 
توسط لوئیس انریکه در 
ترکیب اصلی پی اس جی 
قرار داده شد و نمایش قابل 

قبولی هم ارائه کرد. 
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        ستاره   مدافعان روحیه

مورینیو: آزمون فعلا در شرایط بازی در سطح سری A   نیست 

کیانوش رحمتی مربی استقلال: 

سرمربی تیم فوتبال رُم گفت که سردار آزمون 
هنوز به سطحی از آمادگی نرسیده است که در 
مسابقات سری A ایتالیا به میدان برود. ژوزه 
مورینیو که تیم تحت هدایتش در چارچوب 
هفته پنجم سری A ایتالیا در خانه تورینو تن 
به تساوی یک ـ یک داد به شبکه تلویزیونی 
»DAZN« گفت: روی یک توپ مُرده دروازه مان 
باز شد، آنها با قدرت فیزیکی خود به ما فشار 
زیادی وارد کردند و بازی با چنین تیم هایی دشوار 
است. وی افزود: از دید من، عالی بازی کردیم، اما 
خلق موقعیت مقابل چنین تیمی آسان نیست، 

در چنین شرایطی و روی این زمین بد انجام 
فوتبال تک ضرب کار ساده ای به شمار نمی رود، 
قول می دهم از این به بعد در مورد زمین چمن 
ورزشگاه المپیکو بد نگویم. بازیکنانی از جمله 
پاردس را در این بازی در ترکیب مان داشتیم 
که چند هفته ای بود که حتی 15 دقیقه هم بازی 
نکرده بودند و کنار این خط دفاعی مان کاملًا 
متحول شده بود، اما با این حال عملکردمان 
را دوست داشتم، انجام بازی بهتر از این مقابل 
تورینو دشوار بود. آقای خاص گفت: وقتی در 
دقایق پایانی بازی دروازه تان باز می شود، چنین 

حسی را دارید که دو امتیاز از دست داده اید، اما 
من به حریف مان احترام می گزارم و می دانم که 
آنها یک هفته فرصت داشتند خودشان را برای 
این بازی آماده کنند، این در حالی است که ما 
پنجشنبه در لیگ اروپا بازی داشتیم، بابت نتیجه 
ناراحت هستم، اما بابت چیزی که از بازیکنانم 
دیدم ناراحت نیستم. سرمربی رُم در تمجید از 
مهاجم بلژیکی اش که در این بازی هم گلزنی کرد، 
خاطرنشان کرد: لوکاکو بازیکن شگفت انگیزی 
است و چیز دیگری نمی شود در مورد او گفت، 
بدیهی است که مهاجمان بزرگی در تیم های 

دیگر نیز حضور دارند، اما من از داشتن او، بلوتی 
و آزمون زمانی که به فرم و شکل ایده آلش برسد، 
بسیار راضی هستم. مورینیو درباره سردار آزمون 
مهاجم ایرانی اش که در تابستان به طور قرضی از 
بایرلورکوزن به رُم پیوست و هنوز به طور کامل 
ریکاوری نکرده است، گفت: بازی با سه بازیکن 
هجومی برای ما آسان نیست، آن هم با بازیکنانی 
که در اختیار داریم. ما سه مهاجم واقعی )لوکاکو، 
بلوتی و آزمون( داریم و من همه آنها را دوست 
دارم، سردار آزمون فعلًا در شرایط بازی در این 

سطح نیست. 

کیانوش رحمتی مربی تیم استقلال گفت: 
چه اتفاقی افتاده که از رتبه پنجمی و ششمی، 

توقعات به قهرمانی رسیده است؟
 اعتصاب بازیکنان؟

کیانوش رحمتی در گفت وگو با فارس، 
در خصوص شرایط تیم استقلال و اعتصاب 
بازیکنان به دلیل مشکلات مالی اظهار داشت: 
امسال هیچ تیمی به اندازه استقلال مشکل 
نداشته است. تمام باشگاه ها قراردادهای فصل 
گذشته بازیکنان را تسویه کرده  و بخشی از مبلغ 
قراردادهای امسال را نیز پرداخت کرده اند ولی 
ما همچنان درگیر دستمزد فصل قبل بازیکنان 
هستیم. این مساله ای بین باشگاه و بازیکنان 
است. امیدواریم هر چه زودتر حل و فصل شود. 
تا جایی که خبر داریم هیچ اقدامی صورت 
نگرفته است. بازیکن باید آرامش فکری داشته 
باشد ولی متاسفانه امسال در استقلال این 
آرامش وجود ندارد و بازیکن نگران آینده است. 

 شرایط
رحمتی با اشاره به شرایط درونی مجموعه 
استقلال گفت: هرکس در استقلال کار می کند 
جدا از مسائل حاشیه ای که همیشه وجود 

دارد، باید کارش را کند. استقلال هوادار دارد. 
مسئولیت بزرگی گردن همه ماست. بنابراین 
حتی اگر در باشگاه اختلافی باشد، همه باید 
در وهله اول کار خود را انجام دهند. اگر در 
خانواده ای دعوا شود، والدین بچه ها را رها 
می کنند؟ الان ما هرچه می خواهیم می گویند 
اول بیایید باشگاه جلسه بگذاریم بعد کارها را 
انجام بدهیم! اینطور که نمی شود. باید کارها جلو 
برود. الان کادر فنی هم بگوید چون کارها انجام 
نمی شود ما تیم را تمرین نمی دهیم؟ فوتبال 
شوخی بردار نیست. کار باید انجام شود حتی 

اگر اختلاف نظر باشد. 
 کاهش قرارداد بازیکنان 

وی در مورد اینکه به نظر می رسد مدیران 
باشگاه از سرمربی تیم انتظار دارند برای کمک 
به حل مشکلات مالی، قرارداد بازیکنان را 

کاهش بدهد، اظهار داشت: من هم شنیدم 
که علیرضا خانی )عضو هیات مدیره باشگاه 
استقلال( اعلام کرد نکونام قول داده قرارداد 
بازیکنان را کاهش دهد. تا جایی که من می دانم 
توافقی در این زمینه وجود نداشته و نمی دانم 
چرا او چنین حرفی زده است. باید حرف ها 
سنجیده تر باشند. مذاکره با بازیکنان و کاهش 
رقم دستمزدشان کار باشگاه است نه سرمربی 
تیم، نکونام برای اینکه حسن نیتش را نشان 
دهد خودش نفر اولی بود که قراردادش را کم 
کرد. موضوع کاهش دستمزدها به نظرم رابطه 
مستقیم با تسویه حساب قرارداد فصل گذشته 
بازیکنان دارد. باشگاه باید زودتر در این زمینه 
عمل می کرد. اگر ما دو ماه قبل بازیکن خارجی 
می گرفتیم هیچکدام از این مشکلات به وجود 
نمی آمد. ما که می خواستیم بازیکن بگیریم چرا 

آن موقع نگرفتیم؟ باشگاه هم در آن صورت زمان 
بیشتری داشت تا با بازیکنان صحبت کند و این 
اختلافات به وجود نمی آمد یا حداقل کمتر بود. 
تعللی که در جذب بازیکن صورت گرفت باعث 

خیلی از مشکلات شد. 
 گناه هوادار؟

رحمتی افزود: دوستان موضوع دیگری را 
مطرح کردند و گفتند ما از نکونام قهرمانی 
تعهدات داریم  توقع  هم  ما   می خواهیم. 

 4۰۰-3۰۰ میلیاردی را که برای حضور در 
باشگاه داده اید برآورده کنید. الان چه اتفاقی 
افتاده که توقعات از رتبه پنجمی و ششمی، به 
قهرمانی رسیده است؟ در این مدت 1۰ بازیکن 
جذب کرده ایم؟ بهترین امکانات در اختیار تیم 
قرار گرفته؟ بیش ترین پرداختی را داشته ایم؟ 
چه اتفاقی افتاده؟ چیزی بوده به ما هم بگویند! 
خوشحال می شویم توضیح دهند چرا توقعات 
بالاتر رفته است؟ ما کلا بیشتر از اینکه بازیکن 
جذب کنیم، بازیکن از دست داده ایم. به لحاظ 
امکاناتی هم شرایط خوبی نداریم. مشکلاتی 
داریم که نمی خواهم آن ها را باز کنم ولی در شأن 

استقلال نیست امکانات اولیه را نداشته باشد. 

چه اتفاقی افتاده که توقعات از پنجمی 
به قهرمانی رسیده است؟ 


